

## ELECCIONS CONSELLS ESCOLARS NOVEMBRE 2025

Estimades famílies:

El pròxim 19 de novembre es celebren les eleccions a consells escolars en els centres educatius. Famílies, alumnat i personal dels centres docents estan convocats a votar per a triar les persones que representaran la veu de la comunitat educativa en aquest òrgan de govern.

Com sabeu, els consells escolars participen en les decisions i projectes més transcendents que afecten la comunitat educativa, com per exemple: la Comissió de selecció de director o directora; el Pla específic d'organització de la jornada escolar; el Pla d'actuacions per a la millora; el Programa plurilingüe i intercultural; el Pla de convivència; el Pla educatiu del menjador escolar, etc... Per això, aquest procés electoral representa un repte i una oportunitat per contribuir a la millora de la qualitat de l'educació.

Ara és el moment en què podem decidir i dissenyar escenaris igualitaris i plens d'oportunitats per a l'alumnat. Aquesta participació, a més, ha de ser una decisió responsable i compromesa per part de tots els membres de la comunitat educativa perquè és així com es garanteix un centre educatiu democràtic, solidari i plural.

Des de hui fins el dilluns 20 està penjat al tauler d'anuncis del centre el cens electoral de les famílies. Si hi ha alguna errada s'ha de notificar en secretaria per tal de modifica-ho i que estiga correcte.

També està penjat el calendari d'actuacions de tot el procés electoral per a les eleccions del consell escolar.

El termini per a presentar candidatures serà del 21 d'octubre fins el 3 de novembre ambdós inclosos, fent entrega en el centre del model de candidatura que estarà disponible en consergeria i en la pàgina web.

Salutacions cordials.

Estimadas familias:

El próximo 19 de noviembre se celebran las elecciones para consejos escolares en los centro educativos. Familias, alumnado y personal de los centros docentes están convocados a votar para elegir las personas que representarán la voz de la comunidad educativa en este órgano de gobierno.

Como sabéis, los consejos escolares participan en las decisiones y proyectos más trascendentales que afectan la comunidad educativa, como por ejemplo: la Comisión de selección de director o directora; el Plan específico de organización de la jornada escolar; el Plan de actuaciones para la mejora; el Programa plurilingüe e intercultural; el Plan de convivencia; el Plan educativo del comedor escolar, etc... Por eso, este proceso electoral representa un reto y una oportunidad para contribuir a la mejora de la calidad de la educación.

Ahora es el momento en que podemos decidir y diseñar escenarios igualitarios y llenos de oportunidades para el alumnado. Esta participación, además, tiene que ser una decisión responsable

y comprometida por parte de todos los miembros de la comunidad educativa porque es así como se garantiza un centro educativo democrático, solidario y plural.

Desde hoy y hasta el lunes 20 están colgados al tablón de anuncios del centro el censo electoral de las familias. Si hay algún error se tiene que notificar en secretaría para modifícalo y que esté correcto.

También está colgado el calendario de actuaciones de todo el proceso electoral para las elecciones del consejo escolar.

El plazo para presentar candidaturas será del 21 de octubre hasta el 3 de noviembre ambos incluidos, haciendo entrega en el centro del modelo de candidatura que estará disponible en conserjería y en la página web.

Saludos cordiales.